
 

 

Protokoll  
Styrelsemöte 18-10-10 Lustigknopps samfällighetsförening 

 

Var: Lustigknoppsvägen 33 (Adam Claesson) 

När: Onsdagen den 10 Okt 2018, kl 20:00 

Närvarande: 

Adam Claesson 

Martin Strand Nilsson 

Rudi Alferi 

Ann Möllerström 

1, Mötets öppnade 
 
2, Val av protokolljusterare 
 Rudi Alferi valdes att justera protokollet 
 
3, Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes och vidare lades en punkt om Snöröjning till 
under rubriken Drift samt en punkt om gångväg under Övriga frågor.  

 
4, Ekonomi 

 Överlämning från tidigare kassör är inte genomförd, nytt möte äger 
rum vecka 41. 

 Överlämning från tidigare kassör samt Bolagsverkets registrering av 
nya styrelsen behöver vara klart innan nya styrelsen kan få tillgång 
till föreningens bankkonto. Plan att besöka banken under vecka 42-
43. 

 I och med tidigare uppsägning av ekonomisystem Visma stängdes 
också punkten om detta i uppdragslistan. 

 
5, Drift 

 Det beslutades att anta offerten från Svevia på 14.136 kr, gällande 
anläggning av farthinder. Adam tar ärendet vidare. 

 En offert har inkommit från Bogfelts Installation & Entreprenad på 
byte av lampor (23 av 25) i gatubelysningen. Målsättning på lång 
sikt är att gå över till LED-belysning men detta beslut tas vid nästa 
tillfälle som överlagringständarna skall bytas (planerat 2022), och 
detta vid nu aktuellt byte sker ingen konvertering. Adam beställer 
lampbyte enligt offert med prio på de tre nu trasiga lamporna. 
 



 Offert om snöröjning har inkommit med samma villkor som förra 
året. Offerten godtas och Adam återkopplar till leverantören. 
Leverantören informerade även om att snöröjning inte kommer att 
ske på ställen där grenar hänger ut över väg- eller cykelbanan som 
hänger lägre än 4 meter. Information om detta lämnas till 
föreningens medlemmar i samband med den snöröjningsinfo som 
kommer läggas i brevlådorna.  
Längs grusvägen mellan Lustigknoppsvägen 15 och 17 finns buskar 
som kan försvåra snöröjning, Adam undersöker detta vidare. 
 

 
6, Övriga frågor 

 Anmälan till samfällighetsregistret har gjorts men ännu har ingen 
bekräftelse erhållits. 

 Ägarbyte av hemsidan är påbörjad men ej slutförd.  
 GDPR, vad behöver göras. Frågan bordlades pga tidsbrist.  
 Uppdragslistan har två liknande punkter gällande hemsidan, är det 

samma fråga eller två olika? Frågan bordlades pga tidsbrist. 
 Vi beslutade att uppdragslistan lagras på Lustigknopps FTP. 

  
7, Nästkommande styrelsemöte 

Datum och tid för nästa möte är 7/11 20.00 hos Ann Möllerström, 
Lustigknoppsvägen 23 
 

 Från uppdragslistan lyfts utöver pågående diskussioner följande; 
 Gunnebostängsel 
 

 
8, Mötets avslut 
 

 

 

Justeras 

 

       

Rudi Alferi, ordförande tillika justerare  Ann Möllerström, sekreterare  


